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Zápisnica zo zasadnutia  obecného zastupiteľstva ( OcZ) obce Záriečie zo dňa 31.01.2024 

Program :              Podľa priloženej pozvánky 

Prítomní :              Andrea Nosková, Ing. Jozef Kollár, Milan  Lišanik, Ing. Rastislav Kredatus, 

                              Miloš Zvonek  

Ospravedlnení:     - 

 Prizvaní:              Ing. Anna Hoštáková 

Overovatelia :       Ing. Rastislav Kredatus,  Andrea Nosková 

Zapisovateľ:        Ing. Andrea Pecková 

Starosta privítal poslancov, zhodnotil, že sú prítomní všetci poslanci, privítal hlavnú 

kontrolórku obce  a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zasadnutie je uznášania 

schopné.  

►  Obecné zastupiteľstvo (ďalej OcZ) schválilo  program zasadnutia tak ako bol predložený.  

►   V treťom bode programu p. Hoštáková oboznámila poslancov so Správou z kontroly 

 plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dňa 14.12.2023. Uvedené  vzali poslanci na vedomie. 

►  Štvrtý bod programu bol venovaný príprave  projektu pre zateplenie budovy základnej 

školy a výmene vykurovania. Ak by obec chcela podať žiadosť o nenávratnú dotáciu 

k aktuálnym výzvam, je potrebné vypracovať stavebnú projektovú dokumentáciu s prácami 

podľa výzvy, po predbežnom rokovaní s projektantom, starosta čaká na cenovú ponuku. 

Zároveň prebehlo rokovanie ohľadom celkovej výmeny kotla a prevádzky kotolne s f. ESCO 

Slovensko. Poslanci v diskusii prehodnotili niektoré varianty riešenia situácie a v závere 

odsúhlasili vypracovanie projektovej dokumentácie do výšky 10 000,- Eur.  V prípade vyššej 

ponuky  poslanci opäť   prerokujú tento projekt podľa aktuálnych podkladov. 

►  V predposlednom bode starosta informoval o viacerých aktivitách :  

- Oprava plota na cintoríne sa bude čiastočne financovať s dotácie poskytnutej MF SR 

v závere roka 2023 a čiastočne z dotácie MAS-ky Naše Považie, kde je potrebné podať 

žiadosť. Poslanci s uvedeným súhlasia no z dôvodu financovania, sú za podanie žiadosti až po 

preplatení predchádzajúceho projektu – Detského ihriska v Záriečí, ktoré sa vybudovalo 

minulý rok.  

- p. Beňová informovala starostu, že 18.5. 2024  FS Záriečanka usporiada stretnutie 

folklórnych súbor púchovskej doliny. Spoluprácu z obcou zatiaľ vidí v poskytnutí priestorov 

amfiteátra a kultúrneho domu. 

- p. ekonómka  Túčková informovala o príprave zmeny vo výške odmeňovania poslancov 

a členov komisií, po uzávierke pripraví návrh nového oceňovania a prepošle poslancom na 

konzultáciu. 

- v závere p. Pecková oboznámila poslancov o žiadostiach p. Petra Reváka – 

ohľadom poplatku za znečisťovanie ovzdušia a komunálneho odpadu. Oba poplatky riešia 

platné Všeobecne záväzné nariadenia obce, písomná odpoveď bude v ich zmysle.  
  
Zapísal:          Ing. Andrea Pecková  

  

Overovatelia: Ing. Rastislav Kredatus                                                                    Peter Haluška  

                       Andrea Nosková                                                                                starosta obce       


